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Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 30. juni 2017 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 432 (Alm. del) af 29. juni 
2017 stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV)  

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse  

a) hvilket merafkast staten ville have modtaget i årerne 2010-2016 såfremt midler-

ne i Den Sociale Pensions Fond, Danmarks Innovations Fond og Fonden for 

Forebyggelse og Fastholdelse blev forvaltet af ATP og ikke af Nationalbanken 

som i dag? og  

b) hvilket merafkast staten vil modtage i perioden frem mod 2025, hvis ATP for-

valter fondene, og det samme afkast som i perioden 2010-2016 kan påregnes? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for den normale tidsfrist. Der vil blive 

udarbejdet et endeligt svar i løbet af august. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Kristian Jensen 

Finansminister 

Finansudvalget 2016-17
FIU Alm.del foreløbigt svar på spørgsmål 432
Offentligt
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